
Notulen van de ALV van WTAC-Waterstad dd. 1 maart 2024. 
 
Aanwezig: 33 leden inclusief bestuur. 
Afwezig met kennisgeving: Marijke van de Berk, Gert Boomert, Ad van Gastel, Kees Jan Klerks, Peter 
Korsman, Annuska van Vlaenderen, Mark Jooren, Hans Andeweg, Alex Dorst, Laurens de Groot, 
Remco Krabbendam, Jannie Faber, Dies van der Have, Henk Dekker, Jaco van Herp, Hannie Meijer, 
Peter Noorlander en Anton van Putten. 
 

1. Opening. 
De voorzitter opende de vergadering met een welkom voor iedereen.  
  

2. Bestuursverkiezing.  
Erik den Adel en Atie Tanis zijn beide aftredend en herkiesbaar, beide worden zonder 
tegenkandidaten opnieuw herkozen.  

 
3. Mededelingen en ingekomen stukken. 

Voor afwezigheid met kennisgeving zie boven. Agendapunt 9 komt te vervallen, beide 
jubilarissen hebben laten weten i.v.m. gezondheidsklachten niet aanwezig te zullen zijn. 
Verder geen relevante mededelingen of ingekomen stukken.   

 
4. Notulen van de ALV 03-03-2023.    

Notulen zijn door de voorzitter in het kort door genomen.  
Verslag wordt verder zonder vragen op of aanmerkingen goedgekeurd.            
 

5. Jaarverslag van de secretaris.    
Jaarverslag is doorgenomen en toegelicht door de secretaris. Fred de Vroom merkt op dat de 
continuïteit commissie niet vermeld is. Dit is inderdaad gemist, wordt in het volgende 
jaarverslag meegenomen.  
Verslag wordt zonder vragen op of aanmerkingen goedgekeurd.  

       
6. Financieel jaarverslag van de penningmeester, contributie 2025 en begroting voor 2024. 

De penningmeester Willem Zoutewelle heeft een toelichting gegeven op het financiële 
jaarverslag van 2023.   
Annuska van Vlaenderen en Nico Hulstaart hebben als kascontrolecommissie de boeken 
gecontroleerd en akkoord bevonden. Aan de hand van deze controle hebben zij het voorstel 
aan de Algemene Ledenvergadering gedaan om het bestuur décharge te verlenen voor 
het gevoerde financiële beleid. Vergadering gaat zonder tegenstemmen akkoord met dit 
voorstel. Nico Hulstaart is aftredend als lid van de kascontrolecommissie zijn plaats wordt 
over genomen door René Biesheuvel. Als nieuw reserve lid heeft Lisanne Bek zich aangemeld 
waarvoor onze dank.   
De begroting voor 2024 is besproken, de penningmeester stelt voor om de contributie 
verhoging in de toekomst te koppelen aan de inflatie. Voorstel wordt zonder tegenstemmen 
aangenomen. 
 

7. Routecommissie.  
De rittenkalender voor 2024 is gereed en staat inmiddels op de website. Het zijn inclusief de 
snertrit 7 ritten geworden die voor zover mogelijk gelijkmatig over het seizoen zijn verdeeld. 
De kosten bij de opening en sluitingsrit blijven traditioneel voor de vereniging. Met de 
inflatie van de laatste tijd is dit al een kostenplaatje van circa €1000,-. 
Voor de andere clubritten heeft na jarenlange sponsoring van NewPort Tankcontainers de 
firma Travhydro dit sponsorstokje overgenomen. 



Bij de inschrijfkosten heeft ook de inflatie toegeslagen, voor iedereen/alle groepen geldt een 
tarief van €5,-, gastrijders en leden zonder clubtenue betalen €7,50. Dit is op basis van 2 
consumpties met gebak. Voor leden zonder clubtenue is het inschrijfgeld €2,50 hoger, leden 
die niet in het tenue van de sponsoren willen rijden kunnen niet verwachten dat deze 
sponsoren dan wel de koffie betalen. Gea Steenhuis vraagt of de kleding van Eric Waasdorp 
hieronder valt. Deze kleding valt uiteraard onder de clubkleding. Na de vergadering heeft Eric 
Waasdorp aangegeven de manier hoe zijn naam gebruikt is in de vraagstelling van Gea niet 
te waarderen. Dit is op een later tijdstip met elkaar uitgepraat.    
Er zijn voor de A & B groep 3 langere routes met een vertrektijd van 08:00 uur waarbij voor 
elke rit een iets korter alternatief op B snelheid is. Op een nog vast te stellen datum komt er 
een tocht die start in Hellevoetsluis vanaf All-Safety met een stop bij Travhydro in 
Ridderkerk. 
Op 26 mei is er een sponsortocht voor Alpe d’Huzes georganiseerd door Regina en Dirk. 
Regina heeft hier een toelichting op gegeven, verdere info volgt t.z.t.. 
In het kader van de verkeersveiligheid krijgt ook de groepsgrootte het aankomende jaar weer 
alle aandacht, bij de snertrit was de B groep met 27 deelnemers duidelijk te groot. Verder 
het verzoek aan alle leden om de Cyql app meer te gaan gebruiken voor bijvoorbeeld ritten 
op een zaterdag. 
 
Kees Nieuwland heeft de meerdaagse 2024 toegelicht, datum is van 13 t/m 16 juni. Locatie is 
Ruinen in de provincie Drenthe geworden. De animo voor deze meerdaagse is groot, met 25 
deelnemers zijn alle kamers al gereserveerd.  
 
De maandag en woensdagavond training is kort besproken.   
Zodra hier weer mee wordt gestart wordt dit gecommuniceerd via de bekende kanalen. Voor 
beide avonden is de startlocatie de parkeerplaats bij de hockeyvelden met vertrektijd om 
19.00 uur. Verder wordt er doorgegaan op de ingeslagen weg.  

 
8. Clubkleding.   

Willem Zoutewelle heeft in het kort de route van de ontwikkeling van de nieuwe kleding 
toegelicht. Er zijn nu totaal 118 leden die de nieuwe kleding hebben besteld. Er is vanaf dit 
moment ook weer via de website kleding te bestellen. Er zijn veel positieve geluiden gehoord 
over het uiterlijk maar vooral over de goede pasvorm van het tenue. 
De leden die een winterjas hebben aangeschaft hebben een mail gekregen over de kwaliteit 
van het naaiwerk. Er is waarschijnlijk een botte of te grote naald gebruikt. Het advies is de jas 
heel de winter te dragen en hierna in te leveren. De leverancier gaat dan bekijken of deze 
gemaakt wordt of dat er een nieuwe wordt geleverd. 
De gratis sokken zijn helaas nog niet afgeleverd.  
 

9. Jubilarissen.    
Beide jubilarissen, Dies van der Have en Peter Noorlander waren met kennisgeving niet 
aanwezig.  

 
10. Coaching middels fietsen door Rick Kouwenhoven.   

Rick heeft een korte presentatie gegeven over zijn passie naast het fietsen, het inspireren en 
begeleiden van individuen en teams om hun eigen koers te ontdekken en te creëren.  
 
 
 
 
 
 



11. W.v.t.t.k en rondvraag. 
Regina Muilenburg vraagt of de vereniging een vertrouwenspersoon heeft. De vereniging 
heeft geen vertrouwenspersoon, het bestuur gaat bekijken of hier iets aan gedaan moet 
worden. 
Willem Tuijtel vraagt of er een uitleg over de Cyql app kan komen. De uitleg over deze app 
staat op de website. 

 
12. Sluiting. 

De voorzitter bedankte ieder voor zijn komst en inbreng. Namens de vereniging is er nog een 
consumptie aangeboden.  
 
 
 
 


